



Unique Tours & Safaris

P.O. Box 1301
Swakopmund, Namibia

heike@unique-tours-safaris.com
www.unique-tours-safaris.com

Tel: +264 64 406 313
Fax: +264 88 616644

Safari Prices / Safaripreise - valid / gültig 1.11.2012 - 31.10.2013			
Approximate daily rate per person / Ca. Tagessatz pro Person - in Namibia Dollar			
These prices refer to safari offers published on our website. Tailor-made tours will be quoted on request. Diese Preise gelten für Safariangebote lt. unserer Webseite. Individualtouren werden auf Anfrage quotiert.			
Classic Namibia		Klassisches Namibia	
15-day self-drive tour starting in Windhoek. Travel via Waterberg, Etosha National Park, Twyfelfontein, and Erongo Mountains to Swakopmund. Then proceed via Sossusvlei back to Windhoek.		15-tägige Selbstfahrerreise ab Windhoek. Sie reisen über den Waterberg, Etosha Nationalpark, und Twyfelfontein nach Swakopmund, und kehren über Sossusvlei nach Windhoek zurück.	
Self-drive	1'305,00	Selbstfahrer	
Camping	909,00	Camping	
Guided	3'005,00	Geführt	

Classic Namibia Extended		Klassisches Namibia mit Verlängerung	
22-day safari covering the routing of our Classic Namibia Tour and an extension to the south of Namibia. Starting from Sossusvlei, you travel via the Tiras Mountains, Luderitz, Fish River Canyon and the Kalahari back to Windhoek.		22-tägige Safari gemäß dem Reiseverlauf unser Tour Klassisches Namibia und einer Verlängerung in den Süden Namibias. Ab Sossusvlei geht es über die Tiras Berge, Lüderitz, Fisch Fluss Canyon und die Kalahari zurück nach Windhoek.	
Self-drive	1'233,00	Selbstfahrer	
Camping	895,00	Camping	
Guided	2'663,00	Geführt	

Northern Namibia		Nördliches Namibia	
This 14-day tour takes you from Windhoek via the Waterberg Plateau, Etosha National Park, Oshakati, Ruacana, Epupa Falls, and Kaokoveld to Fort Sesfontein and Twyfelfontein. Visit Swakopmund before returning back to Windhoek.		Diese 14-tägige Tour ab Windhoek führt Sie via Waterberg, Etosha Nationalpark, Oshakati, Ruacana, Epupa Fälle, und Kaokoveld nach Fort Sesfontein und Twyfelfontein. Ferner besuchen Sie Swakopmund vor der Rückkehr nach Windhoek.	
Self-drive	1'436,00	Selbstfahrer	
Camping	1'005,00	Camping	
Guided	3'151,00	Geführt	

Northern Namibia Extended		Nördliches Namibia mit Verlängerung	
Our 16-day Northern Namibia Tour includes 2 more days than the basic programme, for visiting Sossusvlei during the return journey to Windhoek.		Unsere 16-tägige Tour Nördliches Namibia ist 2 Tage länger als das Grundprogramm, um Sossusvlei auf der Rückreise nach Windhoek zu besuchen.	
Self-drive	1'419,00	Selbstfahrer	
Camping	995,00	Camping	
Guided	3'154,00	Geführt	



Unique Tours & Safaris

P.O. Box 1301

heike@unique-tours-safaris.com

Tel: +264 64 406 313

Swakopmund, Namibia

www.unique-tours-safaris.com

Fax: +264 88 616644

Highlights of Namibia / Botswana / Zimbabwe		Highlights von Namibia / Botswana / Zimbabwe	
19-day safari including Swakopmund, Erongo Mountains, Twyfelfontein, Palmwag, and the Etosha National Park. Continue north and through the Caprivi Strip via Rundu, Mahango Game Reserve, and Kwando River to Kasane in Botswana. Enjoy a safari by luxury cruise ship on the Zambezi River, before visiting one of the 7 wonders of the world, the Victoria Falls in Zimbabwe.		19-tägige Safari, die Swakopmund, Erongoberge, Twyfelfontein, Palmwag und den Etosha Nationalpark einschließt. Ab hier geht es nach Norden und durch den Caprivistreifen via Rundu, Mahango Wildreservat, Kwandofluss nach Kasane in Botswana. Genießen Sie eine Safari per Luxussschiff auf dem Sambesi, bevor Sie eines der 7 Weltwunder besuchen, die Viktoria Fälle in Simbabwe.	
Self-drive	1'619,00	Selbstfahrer	
Camping	1'398,00	Camping	
Guided	3'157,00	Geführt	

Springtime in the Succulent Karoo		Frühling in der Sukkulenten Karoo	
Once a year, for only about 2 months, the spectacle of Namaqualand daisies and succulents in bloom may be enjoyed, during this 11-day tour. Your journey from/to Windhoek also takes in the Kalahari, a Quiver Tree Forest and Keetmanshoop in southern Namibia. Extend this trip to your liking for visiting the Richtersveld and the Fish River Canyon.		Einmal im Jahr, für nur ca. 2 Monate, können Sie das Spektakel der Namakwaland- und Sukkulentenblüte während einer 11-tägigen Tour erleben. Ihre Reise ab/bis Windhoek vermittelt auch Eindrücke von Kalahari, Köcherbaumwald, und Keetmanshoop im Süden Namibias. Verlängern Sie diese Tour nach Belieben, um das Richtersveld und den Fischfluss Canyon ebenfalls kennen zu lernen.	
Self-drive	1'221,00	Selbstfahrer	
Camping	1'158,00	Camping	
Guided	3'048,00	Geführt	

Between Zambezi and Okavango		Zwischen Sambesi und Okavango	
During this 14-day safari from Windhoek, you explore Rundu, the Caprivi panhandle up to the Kwando River, and the Mahango Game Reserve in Namibia. After crossing into Botswana, experience the amazing scenery and bird life of the western Okavango River, in the panhandle of the Okavango Delta. Return to Windhoek, Namibia, on the Trans Kalahari Highway through the western Kalahari.		Während dieser 14-tägigen Safari ab Windhoek erkunden Sie Rundu, den Caprivistreifen bis zum Kwandofluss und das Mahango Wildreservat in Namibia. Nach der Einreise in Botswana, erleben Sie das erstaunliche Landschaftsbild und Vogelleben des westlichen Okavangoflusses, im Oberlauf des Okavango Deltas. Auf der Trans Kalahari Highway kehren Sie durch die westliche Kalahari nach Windhoek in Namibia zurück.	
Self-drive	1'517,00	Selbstfahrer	
Camping	947,00	Camping	

Wild Botswana		Ungezähmtes Botswana	
This 21-day safari from/to Windhoek lets you explore Botswana's most significant nature reserves teeming with wildlife. Travelling through the Kalahari, you visit the Central Kalahari Game Park, Makgadikgadi Pans National Park, Nxai Pan National Park, Nata, Kasane, Chobe National Park with Savuti, Moremi Wildlife Reserve, and Maun. From here, a fly-in safari takes you deep into the Okavango Delta.		Diese 21-tägige Safari ab/bis Windhoek lässt Sie Botswanas bedeutendste Naturschutzgebiete und ihr reiches Wildleben erkunden. Auf dem Weg durch die Kalahari besuchen Sie den Zentral-Kalahari Wildpark, Makgadikgadi Nationalpark, Nxai Pan Nationalpark, Nata, Kasane, Chobe Nationalpark mit Savuti, das Moremi Wildreservat und Maun. Ab hier führt Sie eine Flugsafari tief ins Okavango Delta.	
Self-drive – Camping & Lodges		2'609,00	Selbstfahrer – Camping & Lodges